
Mondelinge vragen aan Gedeputeerde Staten
Vragenuur PS-vergadering 19 december 2022
inzake contractverlenging F1 Zandvoort

Geacht College, 

Schrok u ook zo van het bericht van 8 december in de verschillende media? Dan heb ik het 

over het bericht dat organisatie GP Nederland een akkoord bereikt over contractverlenging 

tot en met 2025 met de organisatie van de F1 (FOM). Wij vinden dit een “feestje” waarvan 

de financiële opbrengsten in de zakken van enkelen verdwijnt. Je kunt je dus afvragen of 

dat het wel waard is nu blijkt wat de totale kosten zijn voor Zandvoort en de MRA zijn. 

Vragen: 

• De gemeente Zandvoort zal de vergunning(en) moeten afgeven. Is dit al gebeurd?

Heeft GS hierover overleg gehad met de gemeente Zandvoort?;

• Is er vanuit de provincie nog een vergunning nodig? Bijvoorbeeld op grond van de

Wet op natuurbescherming?;

• Worden er nog aanpassingen gedaan op basis van de afgelopen race-evenementen?

Te denken aan openbaar vervoer, toestaan van helikoptervliegbewegingen, het

toestaan van bouwactiviteiten in beschermd natuurgebied;

• Betaalt de provincie ook aan de F1 van Zandvoort, in welke vorm dan ook?;

• Hoe zit het met de stikstofreductie, veel projecten zijn stopgezet door heel het land

en een evenement als de F1 lijkt tegen elke prijs plaats te moeten vinden?

Met vriendelijke groet, 

Heidi Bouhlel 

SP Noord-Holland 




